
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Jana Wyrowiñskiego

na 67. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Z niejakim zdumieniem przeczyta³em w „United Nations E-Government Survey 2010”, i¿ Polska

z trzydziestej trzeciej pozycji w rankingu zaawansowania we wprowadzaniu e-administracji w 2008 r.
spad³a w roku 2010 na pozycjê czterdziest¹ pi¹t¹ (vide: tabela 4.21 „E-government development In Ea-
stern Europe” na str. 72).

W œwietle deklaracji i solennych zapewnieñ, ¿e jak¿e wa¿ne sprawy informatyzacji administracji
zmierzaj¹ w naszym kraju w dobrym kierunku, przywo³ana powy¿ej informacja rodzi pytanie o prawdzi-
wy stan rzeczy.

Zatem uprzejmie proszê o odniesienie siê do spadku pozycji Polski w rankingu ONZ i przedstawienie
informacji o stanie zaawansowania procesu informatyzacji naszej administracji.

Z wyrazami szacunku
Jan Wyrowiñski




